

1. Record Nr.	UNINA9910477319603321
Autore	Kusse Holger
Titolo	Konjunktionale Koordination in Predigten und politischen Reden : Dargestellt an Belegen aus dem Russischen
Pubbl/distr/stampa	Bern, : Peter Lang International Academic Publishing Group, 1998
Descrizione fisica	1 electronic resource (523 p.)
Collana	Specimina philologiae Slavicae
Soggetti	linguistics
Lingua di pubblicazione	Tedesco
Formato	Materiale a stampa
Livello bibliografico	Monografia
Sommario/riassunto	<p>The originality of the dissertation can be seen first and foremost in the fact that the author "spectralized" the problem of conjunctural meaning, i. that, starting from a general systemic meaning or function, he has detected and analyzed both modes of use (that is, specific, derivable text meanings) and argumentative functions (ie, textual meanings of a higher degree). The special significance of the work has not only been determined by the three expert reviewers from Slavic studies; The additional expert opinion from theology has also confirmed to the Slavist and theologian Holger Kuße that he worked theologically clean.</p> <p>Die Originalität der Dissertation ist in erster Linie darin zu sehen, daß Verfasser das Problem konjunktionaler Bedeutung "spektralisiert" hat, d.h. daß er, ausgehend von einer allgemein-systemischen Bedeutung oder Funktion, sowohl Verwendungsweisen (also spezifische, ableitbare Textbedeutungen) als auch argumentative Funktionen (also Textbedeutungen höheren Grades) nachgewiesen und analysiert hat. Die besondere Bedeutung der Arbeit haben nicht nur die drei fachwissenschaftlichen Gutachter aus der Slavistik festgestellt; auch das Zusatzgutachten aus der Theologie hat dem Slavisten und Theologen Holger Kuße bescheinigt, daß er theologisch sauber gearbeitet hat.</p>